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Aprovades les mocions del 25 N i de

Palestina, al plenari de novembre

Compromís demana explicacions

als 100 dies del nou govern

Diumenge 3 de desembre ass�ja la

Muixeranga del Carraixet

Al quart punt es va aprovar per unanimitat la
Declaració/Moció la presentada al plenari
conjuntament el Grup Municipal Compromís
per Almàssera, i el Grup Municipal
Socialista d’Almàssera. Tot reconeixent que
“portem anys sobre el tema i s’ha fet molt,
però cal aconseguir que el respecte, a totes
les persones, aplegue de manera general al
cor de la gent”. el primer punt dels acords
de la moció diu: “1. Aquest Ajuntament
dedica un sentit record a la memòria de
totes les dones assassinades per violència
de gènere i expressa el seu rebuig a totes
les manifestacions d’aquesta violència.
Manifesta el seu compromís amb les
víctimes i declara la tolerància zero amb la
violència masclista.” Aquest divendres
primer de desembre hem hagut de lamentar
una nova víctima, amb un minut de silenci a
la porta de l’Ajuntament. La Moció
Compromís “ Pel compliment de les

resolucions dels Nacions Unides sobre
Palestina davant la guerra del Sucot”, amb
l’adhesió del Grup Municipal Socialista,
també va tindre un suport unànime. Parlant
ara de Palestina, es va reconèixer de que la
guerra és encara una lacra del nostre temps.
A més de condemnar violència exercida per
Hamás, el principal acord és, “Exigir al
govern d´Israel el compliment de les
resolucions de Nacions Unides adoptades
sobre el conflicte palestí, la retirada dels
territoris ocupats i la fi de l’expansió dels
assentaments il·legals desenvolupats per
l’executiu de Netanyahu”.

Es va donar compte en els següents
punts dels comptes, de la morositat, de les
actes de juntes de govern que ara ja es fan
també en valencià, dels decrets i d’una
sentència. No hi havia cap despatx
extraordinari.

Acabant amb les preguntes, on totes les
persones de l’oposició en vam fer,
Compromís en feu 19, per demanar
explicacions als 100 dies del govern del PP
a l’Ajuntament d’Almàssera, de les quals van
extraure que no te previst cap progama per
al Museu de l’Horta, que la relació amb els
comerciants no ma més enllà del suport a
l’anar fent, al mercat de venda no sedentària
alguna idea de canvi, que això del Turisme
Carraixet no va amb el nostre poble tot i
dubtant que tinga algun retorn, els
llauradors estan pendents, l’emprenedoria
també, així com l’ocupació. Sobre el
personal de l’Ajuntament, es van esmentar
les noves incorporacions tant a la secretaria
com als serveis socials, on planteja de fer el
màxim esforç, la lluita contra el canvi
climàtic el limita a que hi hagen més cotxes
circulant amb l’obertura del pas a nivell de

Drets Humans, però no cap intenció de dur
a terme la Comunitat Energètica Local, però
sí facilitant la instal·lació de plaques solars,
de manera particular. Macaren a donar els
criteris tècnics de la poda dels arbres sols
considerant de fer front a una plaga de
xinxes, el Centre de dia promès continua en
el aire sols es manté la idea de situar-lo al
mercat municipal ara tancat, sobre el
desdoblament de la línia 3 del metro es
segueix el procés de la Conselleria, el futur
de la Biblioteca municipal està pendent de
la construcció de la segona planta de la llar
de les persones jubilades, la darrera
compra de llibres on no apareixia a la foto
cap llibre en valencià, es va dir que sí hi
havia un (l’hem trobat). No es va respondre
cap pregunta feta per registre, llevat de les
persones que hi eren presents a la sala de
plenaris.

Es presenten com un grup lliure, “Ací tenen
cabuda totes les persones, de qualsevol
poble, llengua, orientació sexual,
espiritualitat… Ens unix les ganes de fer,
viure i difondre la cultura de la
Muixeranga.” Consells de seguretat: cal
llevar-se les ulleres, braçalets, arracades,
diademes, rellotge o similars i evitar portar-
los a la butxaca. En els assajos el que
compta el la comoditat amb l’ajuda de la
indumentària, per a bastir les figures de la
Muixeranga, i s’aconsella dur camisa de
botons, que no s’esvare i amb coll gran,
pantalons llargs, que no esvaren, tampoc,

acostumen a ser texans, calçat còmode i
fàcil de posar i llevar. Com que és una
construcció en equip i ha diferents tasques
segons el lloc que s’ocupa, les persones
que fan la pinya de baix han de col·locar-se
de manera que no deixen cap buit o forat,
amb el coll lleugerament flexionat i ben
recolzat al bescoll o l’esquena de davant,
procurant que el nas i la boca no queden
tapats, la pinya a de quedar ben alineada i
esglaonada amb les persones més altes més
endavant. Altres elements de baix són els
vents i les mans, per garantir la seguretat,
els segons, els terços, i la xicalla dalt.

2 Som molt d'Almàssera



Joa n-

Ca rle s

Jove r

Els fundadors Batiste  i Maria , El se u

ne t Jose p-Mique l

• Pepe que molt prompte començà,
amb 13 anys, a fer viatges en el carro
(quasi sempre tirat per tres matxos i
un ase) a per el vi del Villar i d’altres
llocs. En aquells anys, mentre el
xicon conduïa el transport fins a
Villar, son pare Batiste s’avançava
per comprar-lo. Així doncs, Pepe
que es quedà treballant l’horta, fent
valdre amb la seua experiència amb
el tracte amb els animals domèstics
(llaurava recte). Pepe i la seua dona
Concha tingueren 5 fills: Ferran,
Francesc-Xavier, Joan-Josep, Vicent-
Lluís i, el fill major, Josep-Miquel.
Josep-Miquel entrà a treballar de
jovenet a la tenda del poble, i ho feu
de la ma del seu oncle Batiste i de la
seua cosina Rosarín, filla del Vicentet
i la Rosario. Finalment, després de la
jubilació de l’oncle Batiste, Josep-
Miquel (tercera generació) es feu
càrrec de la tenda del poble al carrer
Regne de València. He escoltar dir a
Josep Miquel que aquella botiga del
seu oncle no era un comerç sense

més. La parròquia, molt diversa,
venia i xarraven, esmorzaven, si era
l’hora, i feien les coses com abans es
feia, amb calma. Si hui aneu a Ca
Tender voreu que la cosa no ha
canviat molt. Ha mantingut el nom
d’”Ultramarinos” i ens recorda com
de moderns volien ser, perquè
publicitaven els seus productes
(alguns almenys) com prevenients
d’arreu del mar; ja sabeu, d’aquelles
“províncies” que després
aconseguiren independitzar-se de la
Corona Espanyola. Hui, Cal Tender,
posa en valor els productes de km
zero i de temporada: fuites i
hortalisses de la comarca o de
comarques veïnes. Es troba
compromesa amb la sobirania
alimentària i es referent no sols en el
poble sinó en tota la comarca. Una
botiga, la de Cal Tender, que
conjuga la tradició i la modernitat.
Gràcies Miquel pel teu esforç, la teua
professionalitat i la teua paciència.

Aquest dilluns 27 de novembre es va
realitzar el plenari ordinari
corresponent, es fa cada dos mesos,
el canvi de govern després de les
eleccions municipals, es nota entre
altres coses, en la necessitat del nou
equip de posar-se al dia en les
tasques corresponents, i més
comptant que l’ajuntament ha estat
sense secretària en tot el procés, ara
ja se’n ha incorporat la nova, això al
fet que les actes dels plenaris, per
baixa, també, de la funcionària a la
qual es va adjudicar la tasca, tinguen
retard en la seua presentació per a
que siguen aprovades en la sessió
plenaria, així, només es va presentar
la darrera, d’un plenari extraordinari
de novembre. El segon punt era
l’aprovació del Pla de Joventut,
elaborat per la tècnica de joventut de
l’Ajuntament, d’acord amb l’Estratègia

Valenciana de la Joventut i les
Polítiques Integrals de Joventut de la
Comunitat Valenciana i tal com
recomana l’Institut Valencià de la
Joventut (IVAJ) i la Xarxa Jove, la
seua elaboració es va iniciar en
2022, es dir, a final de l’anterior
legislatura municipal, amb
Compromís en l’equip de govern. Es
va aprovar per unanimitat, es va
donar l’enhorabona a la tècnica pel
bon treball fet, això sí, des de
Compromís es va demanar la seua
publicació també en valencià. Es va
reconèixer la bona tasca feta per un
membre de tal policia municipal,
salvant una persona de caure des del
pont del Metro, saludant aquest fet
dient que “és molt bo saber que
comptem a Almàssera amb gent ben
preparada per donar un bon servei a
totes les persones.

Cal Tender, l'origen del

nou regidor Josep-

Miquel Adell (II part)

Posar en valor els

productes de quilometre 0“
S'aprova el I Pla de Joventut i es

reconeix el bon servei d'un policia
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Respecte a les decisions de la persona atesa

 Compromís per Almàssera

 @compromisalmassera

 almassera.compromis.net

 Coalició Compromís

 @compromis

 @compromis

 compromis.net

Aquesta conferència o diàleg del doctor
Víctor Suberviola, começà amb la
manifestació de la necessitat d’explicar allò
que el públic present necessitava saber,
trencant les distancies dient, “saben que han
vingut a escoltar parlar de morir? Però de
morir dignament”. Després de contar el seu
itinerari com mege, ara jubilat, va explicar
l’evolució i el canvi en la manera del tracte
de metges i pacients, passant d’una manera

paternalista, a el de respecte a les decisions
de la persona atesa, amb tota la informació, i
les opcions que la medicina proposa
damunt la taula, i sense desatendre-la, però
tracant d’arribar a un acord en el tractament
a dur a terme en cada cas, la darrera decisió
és de la persona o pacient. Va explicar les
diferent opcions, per quan, si és el cas,
arriba el moment que es perd la capacitat de
decidir, de si s’està d’acord amb que

t’intuben o no, de cercar de manera
informada un acord de que fer, amb la
darrera voluntat de la persona que s’està
atenent, sense abandonar-la. La possibilitat
de previndre i decidir que se vol que es faça
en cas de malaltia greu, o en cas de que no
hi ha opcions per sobreviure, explicat els
tipus de documents que es poden fer, com el
testament vital, l’eutanàsia i altres.


